
Vanhempaintoimikunta KOVA:n kokous 

27. tammikuuta 2022 klo 18.00 - 19.30

Muistio

1. Koulukuvista 
- Seppälän koulukuvien edustajaa ei ollut
- Kuvaajia:
  - ByEmmi (laadukkaita kuvia, paikallinen) 
  - Kuvaverkko
  - Seppälän koulukuva 
  - Koulukuvaus.fi
  - Omadesign (laadukkaat kuvat)
- Selvitettävä, miten kuvaus ja valmiiden kuvien valinta
- By Emmi kokemus hyvä, lapsikuvia ja aiemmin päiväkotikuvia ottanut
- Omadesign, kokemus, että hyviä kuvia ja toimineet nopeasti
- Päiväkotilapsia on 200 ja henkilökuntaa noin 45, kun mietitään valokuvausta
- koulun oppijoita 300 ja henkilökuntaa n. 40
- Kuvaus vasta syysloman jälkeen

Kommentteja
Mielestäni iso kaupallinen toimija kannattaa valita. Heillä on kyvykkyys ja 
infra hoitaa jälkityö, kuvien tilaukset jne. Esim. Seppälän koulukuvat on ollut 
kätevä, kun kuvat ovat portaalissa tilattavissa, voi jakaa sukulaisille linkin 
ja he voivat myös tilata haluamiaan kuvia. Ei tietenkään se halvin vaihtoehto.

Kuvaverkko ja Seppälä, toisessa edulliset ryhmäkuvat ja lapsikuvat. Pitäisi 
saada muutama euro max, kun useampia lapsia, menee paljon rahaa. Viimeksi oli 
vain 2,95e/luokkakuva, tosi halpa.... olisi hyvä että myös magneettikuvat 
jääkaappiin sisältyisivät tarjoukseen eikä normihinta kuten lapsikuvat myös 
yksittäiset kuin tarrana kaverikuvat, että "passikuva"-tyyppiset

Toiveena, että vaihdetaan koulukuvien toimittajaa: Seppälän koulukuvien laatu on
aika huono, tämä todettu jo päiväkotiaikana... .

2. Muuttosuunnitelma
- Pedanetissä sivu muuton aikataulusta
- 
https://peda.net/jyvaskyla/kortepohjankoulu/hyva-tietaa/muutto-takaisin-kortepoh
jaan-kevaalla-20
- Ehdotuksia voi lähettää liittyen muuttoon
- Maaliskuussa muuttovanhempainilta2 
- LA 21.5. kirppis Voionmaalla

3. Kovan muuttuminen ry:si
- Perustamiskirja eli perustava kokous
- Säännöt Suomen vanhempainliitto, jotka ovat PRH:ssa ennakkotarkistettu 
- 
https://vanhempainliitto.fi/wp-content/uploads/2020/02/SVL_mallisaannot_kuntakoh
tainen_yhdistys-1.pdf
- Hallitus 5 henkeä 
  - pj Jussi 



  - vara-pj
  - sihteeri
  - rahastonhoitaja
  - jäsen
- Tiedustelu halukkuudesta hallitukseen
- Uutta toimintaa uuteen päiväkotikouluun
  - vuosikello
  - uusia perinteitä 
  - vanhojen perinteiden uudelleen nostatusta
  - jos syksyllä päästään lähitoimintaan, uutta virtaa toimintaan
- Tiedustellaan vielä Torppis kohtalo

4. Korona 
- Aika tavallinen tammikuu verrattuna aikaisempiin
- Suurempi koronarasitus ennen joulua
- Päiväkodissa korona nyt aktiivinen
- Yli 12v käyttävät maskeja. Käyttö hyvää
- Terveydenhoitaja välillä poissa koronatehtävissä
- Koulukuraattori, saatavilla
- Koulupsykologi, tulossa uusi

5. Päiväkotikoulun piha
- Päivi ja Timo esittelivät pihaa
- 0-4v. aidattu
- 5-8v. aidattu
- Isot ulkoilevat lähiliikuntapuistossa
- Lähiliikunta ei vielä täysin valmis ensi syksynä
- Piha valmis kesällä
- Lapset osallistettu
- Tekonurmikenttä ja juoksurata kentälle
- Väri asfaltti
- peda.netistä löytyy kuva pihasta


